

10/2/2022 Pastor Chang Sermon Topic

Mission in Pandemic

Matthew 28.18-20

10/2/2022 Announcements

- 1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.**
Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.
- 2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.**
- 3. The ongoing Growing Sunday School Class** focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. Class is held from 9:30 to 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at rob-thestans@gmail.com for any questions.
- 4. Sojourners Prayer and Bible Study** started a new series Wednesday (9/14) titled "Jesus's Farewell Message" by Francis Chan. Join us Wednesdays at 7pm as we dig into John 13-17.
- 5. FPO (Faith Pledge Offering)** is dedicated to our supported Global Missionaries' ministry. The total budget for this year is \$49,735, and \$24,582 has been received as of today (9/27). If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" on your check. Please pray for our Global Missionaries and the FPO ministry.
- 6. 2022 Operation Christmas Child - In-Person and Online**—Prayerfully consider helping our students reach their goal of making 350 gift-filled shoeboxes this year. Gift items/supplies are needed to make 200 boxes in person. A list of the needed items is available in the church lobby. Please place all new gifts/supplies in the collection containers located in the lobby by Sunday, November 6. You can also make a shoebox online for a donation of \$25 (\$10 for shipping, \$15 for gifts). Building your shoebox online through our RCCC Operation Christmas Child link below will help us keep track of the online shoeboxes that youth, students, families, and church members are making. Our deadline to reach our online goal is December 31.
<https://build-a-shoebox.samaritanspurse.org/view/7f5bc908-0938-4651-9e7a-5bc3cf683a77>
- 7. The dedication ceremony** for the new church building will be held on November 20 in the afternoon. Please save the date and invite family members home for Thanksgiving to join us.
- 8. We are pleased to announce the return of our Christmas Cantata.** To get involved please let Joseph Huang (ithuang@email.com) or Christine Oentung (text 919-360-3536) know ASAP. Save the date: the Christmas Cantata will be held Dec 11.
- 9. Deacon Nomination Committee** - Please pray for the newly formed Deacon Nomination Committee (DNC) team as they begin their process of selecting deacons for the next term. The DNC members are Pastor Jerry, Elder Luke Chen, Kurt Leung, Ying Wen, and Eric Yip.



Youth Announcements

- 1. This Friday's Youth Group** - Join us on this Friday, 10/7, at 7:30 p.m. Uncle Emory and Aunt Irene will be sharing a message on "Modesty and Purity."
- 2. Wednesday Youth Prayer** - Join us for prayer on this Wednesday, 10/5, at 7 p.m. through Zoom
- 3. New Youth QT Plan - Disciple-Making Disciples— 10/4-10** - To join this plan, contact Pastor Jerry.
- 4. Youth Sunday School - In-Person and Online**—We have started our new Youth Sunday School classes, including a short time of worship. Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
- 5. Help Needed for Fall Festival** - October 31 - 7:00-9:00 p.m. At least 16 students are needed to help with the 8 games - 2 student helpers plus 1 adult helper for each game. Also, additional help needed with prize table and floater teams. Sign-up as soon as possible.
- 6. Save the Date - M-Fuge Youth Mission Trip - July 3-8, 2023**
Place: North Greenville University (South Carolina)
Camp Fee: \$354
Registration will start soon. More details to come.

Children Info. (Preschooler – 5th Grade)

The RCCC Children's ministry offers in-person Sunday school and Sunday worship - There are no on-line classes at this time. Starting in Sept, the Children's department began a new preschool class for 3 & 4 year- olds at 9:30 am on Sundays. This means we now have full service classes for children ages 3 and up to 5th grade.

The Awana program returned after summer break on Sept 9th. We look forward to welcoming everyone back.

All children's programs are in the old building.

Upcoming Sermon

10/9

Pastor Chang

10/2/2022 華語堂張麟至牧師

證道題目

逆境宣教疫中行
馬太福音 28.18-20

10/2/2022 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳煌輝傳道主講：「何處是家鄉？」。10/9 陳百鍊傳道主講：「把我的，給我！」邀請朋友來聽福音。（上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680）
4. 《古德恩系統神學》課程：每周二 7:30-8:30pm 張牧師講課。Zoom: 919-377-2475 password: 24680。錄影/音，見 www.raleighccc.org/main/systematic-theology/。10/4：暫停 10/11 恢復，上#32 揀選和棄絕
5. 教會的信心奉獻 (FPO-Faith Pledge Offering) 是專門用於支持我們在全球的宣教士的事工。今年的信心奉獻預算為 \$49,735，至今 (9/27) 收到 \$24,582。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上注明。請為全球宣教士及 FPO 奉獻事工禱告。
6. 我們正在計劃今年的聖誕聖樂崇拜。請儘快和黃懿望(ithuang@email.com) 或 Christine Oentung (919-360-3536) 聯繫。時間訂於 12 月 11 日舉行。
7. 執事提名委員會 - 請為新成立的執事提名委員會 (DNC) 禱告，他們將開始尋找下一任執事。DNC 成員有 Jerry 牧師、陳國強、梁國生、文英和葉錦波。
8. 教會訂於 11 月 20 日下午舉行獻堂典禮，請弟兄姊妹預留時間，也歡迎感恩節回家過節的家人，一起參加。
9. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。
10. Operation Christmas Child—實體和線上製做鞋盒 - 請幫助我們的學生完成今年的目標，製作 350 個裝滿禮物的鞋盒。我們製作 200 個裝有禮品/用品的實體鞋盒。教堂大廳有所需物品的清單 (中英文)。請於 11/6 星期日之前將新禮物/用品放入大堂的收集容器中。您也可以線上製作鞋盒，建議捐款 25 美元 (運費 10 美元，禮品 15 美元)。經由我們的 RCCC Operation Christmas Child <https://build-a-shoebbox.samaritanaspurse.org/view/7f5bc908-0938-4651-9e7a-5bc3cf683a77> 鏈接線上製作您的鞋盒，將幫助我們追蹤青少年、學生、家庭和教會成員製作線上鞋盒的情況。我們線上鞋盒的截止日期 12/31。

請為下週主日講員代禱

日期	華語	粵語	英語
10/9/2022	陳煌輝傳道	盧家超傳道	Rob 牧師

青少年事工報告

1. 青少年團契星期五聚會- 歡迎參加 10/7 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。Uncel Emory/Aunt Irene 將分享 "Modesty and Purity."。
2. 週三青少年線上禱告會 - 歡迎參加我們 10/5 週三晚上 7:00 經由 Zoom 舉行的禱告會。
3. 新的青少年靈修計劃：Disciple-Making Disciples— 10/4-10—請聯繫 Jerry 牧師來參加這個計劃。
4. 青少年實體和線上主日學- 我們已經開始新的青少年主日學課程，包括短時間的敬拜。歡迎參加每個主日 9:30 -10:55 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. Fall Festival 需要幫忙—10/31 7:00-9:00 P.M.—我們至少需要 16 名學生來幫忙 8 個遊戲—每個遊戲需要 2 名學生和 1 名成人。此外，獎品桌和 floater 團隊也需要幫忙。請盡快報名。
6. 預留時間—M-Fuge 青少年短宣—7/ 3-8, 2023
地點：North Greenville University (South Carolina)
費用：\$354 . 註冊將很快開始。後續有更多的細節。

兒童事工報告

兒童部 9 月份開始提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。兒童部增加 9:30am 3、4 歲實體學前班。11:15am 實體學前班維持現狀，期待您的孩子參加。

地點在舊堂，課程如下：

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am - 12:30pm

周五 AWANA 課程已從 9/9 重新開始。

華/粵語成人主日學課程 2022 秋季班(9/4-11/27)11:15am - 12:30pm		
課程	教室	Zoom ID
(華)主日福音的宴席	粵語崇拜堂	831 4510 6230
(華)聖經概覽(3)	A206	894 4900 5629
(華)創世記(1)	A213	826 6821 5312
(華)加拉太書	A122	868 8823 9320
(粵)福音班	A134	
(粵)現今的教會事奉	教會圖書館	854 6433 7540
(粵)以西結書	A136	